

	Bestyrelsesmøde Hori d. 21-03-2023	Kl. 18.00 På Hori
	Fremmødt: Anders, Palle, Torben, Rikke, Christina, Pernilla, Betina	
	Meldt afbud: Camilla	
	Punkt	Beslutninger/orientering
1	Gennemgang/godkendelse af referat	<p>Kontaktmuligheder og oplysninger på bestyrelsen: Vi er i bestyrelsen blevet enige om at Anders's oplæg er fint. Det er op til den enkelte om de vil have telefonnummer til rådighed. Det lamineres og hænges på opslagstavlen.</p> <p>Vi er i gang med at skaffe sponsorer – det er et stort arbejde. Fremover kunne det være rart med flere der hjælper til.</p> <p>Der er kontaktet konsulent fra DRF ift. kommunikation. D. 11/4 kl. 18.30.</p> <p>Afklaring ift. ejercertifikat på Rita, Aslan og Luckyboy – opfølgning på det? ()</p> <p>Husk at Aslan skal vaccineres i 9. måned.</p> <p>Anders følger op på vedtægtsændringer ved ().</p>
	Arbejdsdag	Lørdag d. 25/3 (kun skoven) + lørdag og søndag uge 15 (Rikke indkalder). Lørdag og søndag uge 26 (Rikke indkalder).
2	Møde med Villy	<p>Villy er informeret om hvordan bestyrelsen har konstitueret sig. Tavlen "viskes" fra bestyrelsen ren ift. Tidligere. Vi ønsker en god kommunikation og et godt samarbejde, da vi alle er afhængige af det ift. driften at rideskolen. Vi vil forsøge at skabe mere struktur. Det drøftes hvordan vi skal forholde os ift. aftalen omkring springbanen, ift. udgifter og det klubben har af ansvarsområder og muligheder ift. brug af banen – som det er nu, må klubben's medlemmer ikke bruge den bane, som vi betaler for.</p> <p>Det aftales at vi har en plan indenfor 14 dage – evt. kontakte () inden, så vi kan få lavet klare regler, som alle kan være tilfredse med. Der er ca. 3 hektar og jordrejen er 18.000 uden diskussion.</p> <p>Villy påpeger at INGEN under 18 springer, uden der er en over 18 tilstede. Hvis det ikke allerede er en af reglerne for klubben, så skal det ind i reglementet. (det er allerede lagt ind, men dog er det for nuværende kun et krav at der skal være en over 18 tilstede på adressen – er det nok?? Nej.)</p> <p>Villy arbejder på at få banen udendørs gjort bedre, da den er for blød pt. Der tages sand af og når vi er tilfredse kommer der fiber i.</p> <p>Villy har overblik over børneattest til sine ansatte, bestyrelsen har gjort det for os selv.</p>

		<p>Der skal støbes en "sti" over til møddingen – det sørger Villy for.</p> <p>Villy køber ny trillebør og får repareret de 2 der er i stykker – evt. købe en ny trærive.</p> <p>Kaninsituationen er at vi har 2 kaniner og 2 unger. Der skal tjekkes op på om ungerne er hunner, ellers skal vi af med dem.</p> <p>Kattesituationen er at Hjalmer er væk, og boller i karry samt de 2 grå killinger er væk + vi venter formegentligt killinger. pt. har vi 3 katte.</p> <p>Villy forhører staldpersonalet om de vil fjerne klatter ved Hof i hverdagene, nu hvor der ikke er udgifter på hø og halm samt arbejdstid ved at strø dagligt derinde.</p> <p>Vi skal give besked i god tid når vi får nye heste i stalden.</p> <p>Villy giver os lov til at den opstaldning vi har betalt på Mogens kan bruges den halve måned vi skal betale for Sandro. Derefter står Sandros ejer selv for opstaldning.</p> <p>Der takkes fra bestyrelsen nej tak til at hjælpe med ponytrækning til Skave byfest – vi har ikke ressourcerne til det.</p> <p>Der efterspørges om klubben vil hjælpe til kandisarrangement igen næste år – umiddelbart vil vi gerne, da klubben godt kan bruge pengene.</p> <p>Villy påpeger at der skal tales pænt til og om hinanden både i stalden og rytterstuen. Der accepteres ikke situationer hvor bølgene går som de tidligere har gjort.</p> <p>Det er desuden et fælles ansvar at rideskolen og omgivelserne holdes pæne og ryddelige.</p> <p>Ift. henvendelsen omkring at binde hestene fast i vandspiltovet har Villy besluttet at det er tilstrækkeligt at binde snorene sammen foran hesten, men det er ejers ansvar at hesten står ordentligt og ikke bider ud efter heste foran eller ved siden af.</p>
	<p>Baneleje</p>	<p>Der skal følges op på om ryttere udefra får betalt baneleje. Der skal desuden laves et overskueligt og nemt system, så [redacted] og Palle kan overskue og få overblik over om den enkelte rytter har betalt. Bliver der ikke betalt, så må man ikke ride.</p> <p>[redacted] vil fremover sende oversigt over ryttere udefra hver måned.</p> <p>Der bliver hængt flere sedler med baneleje op, både på døren og i ridehuset f.eks. ved skamlen. Evt. også en seddel hvor der kan stå: "Har du husket at betale baneleje?"</p>
	<p>Halvpart</p>	<p>Stillingtagen til det brev der er lagt i postkassen:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Må man have dobbeltpart?

		<p>Man må gerne have dobbeltpart på en hest, så længe der ikke er kø til parten på den enkelte hest. Kommer der en interesseret ny part, må dobbeltparten da afgive den ene part, hvis det vurderes som et relevant match af de partansvarlige.</p> <ol style="list-style-type: none"> 2. Må man dele en part med en veninde/søskende? Ja det må man gerne. Det er dog et krav at dem der rider hesten får undervisning. 3. Må man have part uden at ride undervisning? Nej. 4. Hvem vurderer hvem der skal have part? Pernilla og Heidi 5. Hvem skal have part hvis der er flere om budet? Alle mulige parter skal have lov til at prøve hesten og blive vurderet. Herefter er beslutningen op til Pernilla og Heidi. <p>Palle er i gang med at opdatere hjemmeside.</p>
	Hjælpepiger og undervisere	<p>Ordningen med hjælpepiger skal der følges op på næste møde.</p> <p>Undervisere er forsikret når de er ansat med lønseddel. Hjælpepiger er ikke forsikret.</p>
4	Bordet rundt	<p>Rikke kontakter [redacted] ift. at få stævnet på DRF go! Der skal følges op på hvordan vi forholder os med vores elevheste til 4-dagsstævnet ift. at de ikke bliver overbelastet.</p> <p>Rikke, [redacted], Christina og [redacted] har ansvarsområdet for aktivitetsudvalget.</p> <p>Der stilles spørgsmål om vi kan oprette en mønstringsklasse og et løb og hop klasse med pony/hest til 4-dagsstævnet. Det besluttes at vi gerne vil holde det senere, da vi ikke har kapacitet til det pt.</p> <p>Er crosseren snart betalt ud? Skal vi blive ved med at betale af på den? (Anders/Christina følger op på det)</p> <p>Strømpepenge ift. [redacted]. – Rikke og Palle følger op på det.</p> <p>Palle har haft onlinemøde og fremvisning af nyt klubmodul. Det er interessant, og det vil vi følge op på senere evt. til efteråret.</p> <p>[redacted] blev ansat d. 8/2 som underviser om onsdagen.</p>
	Elevhestesituation	<p>Det har i en periode været lidt lav beholdning med vores elevheste, da flere har været skadet og syge. Vi købte i vinterferien Aslan som grundet hovbyld</p>

		først nu er begyndt at gå med i undervisningen. Mon Ami er sendt hjem til sin ejer og skal ikke længere gå elevhest hos os. Hof er ved at være rask og er i gang med genoptræning. Der er kig på endnu en ny elevhest og der arbejdes hårdt på at få den i stalden hurtigst muligt. Det begynder heldigvis at lysne.
11	Næste møde	Næste bestyrelsesmøde bliver tirsdag d. 18/4 kl. 18.00.
12	Evt.	